
 

 

 

 

                                      

Αθήνα, 13 Δεκεμβρίου  2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον κ. Υπουργό  

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

   

Θέμα: «Άμεση ανάγκη στήριξης και ενίσχυσης των σταφιδοπαραγωγών». 

 

           Οι παραγωγοί σταφίδας μετά από τόσους μήνες βρίσκονται ακόμα σε δεινή θέση. 

Από τον Απρίλιο το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων γνωρίζει το 

πρόβλημα με την κορινθιακή σταφίδα, έχει φτάσει Δεκέμβριος και ακόμη δεν έχει 

αποφασίσει τι θα κάνει, ενώ οι παραγωγοί κάνουν λόγο για αδιαφορία του 

υπουργού την στιγμή που η σταφίδα τους να μένει απούλητη. 

          Οι παραγωγοί σταφίδας καθημερινά δίνουν αγώνα επιβίωσης καθότι από 

την μία πλευρά οι ανατιμήσεις των αγροτικών προϊόντων είναι καθημερινές  ενώ 

από την άλλη οι έμποροι αγοράζουν την κορινθιακή σταφίδα από 1 ευρώ μέχρι 

50 λεπτά  και λένε ότι είναι «λογικές» τιμές γύρω στο 1 ευρώ όταν το κόστος για 

τον σταφιδοπαραγωγό είναι 1,40 ευρώ. Το σταφιδικό πρόβλημα αφορά 20.000 

οικογένειες αγροτών και οι τιμές που δίνει η αγορά δεν καλύπτουν το κόστος 

καλλιέργειας τους. 

Αντιδράσεις στους σταφιδοπαραγωγούς προκαλεί το ενδεχόμενο απένταξης του 

προϊόντος από τη συνδεδεμένη ενίσχυση, καθώς σύμφωνα με δημοσιεύματα η 

νέα λίστα του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης, για τη συνδεδεμένη ενίσχυση 

της περιόδου 2023 – 2027, δεν εμπεριέχει τη σταφίδα. Αξίζει να σημειωθεί ότι 

προβλήματα ενδεχομένως να αντιμετωπίσουν οι σταφιδοπαραγωγοί και σε 

σχέση με τη συνδεδεμένη ενίσχυση του 2021, καθώς έχει ζητηθεί παράταση της 

προθεσμίας, με βάση την οποία λαμβάνουν την συγκεκριμένη ενίσχυση οι 
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σταφιδοπαραγωγοί και κανονικά λήγει στις 30/11, εξαιτίας των προβλημάτων 

διάθεσης της φετινής σοδειάς του προϊόντος. 

Επειδή, ο υπουργός έχει δεσμευτεί πως οι αγρότες θα αποζημιωθούν, 

Επειδή, ο Υπουργός έχει δηλώσει πρόσφατα πως η σταφίδα θα παραμείνει στο 

καθεστώς της συνδεδεμένης, 

Επειδή, υπάρχει μεγάλη ποσότητα απούλητης σταφίδας με συνέπεια οι 

παραγωγοί να μην έχουν στα χέρια τους τιμολόγια , που είναι το απαραίτητο 

έγγραφο για να πάρουν την συνδεδεμένη, 

Επειδή, οι παραγωγοί με απούλητη σταφίδα και χαμηλή τιμή αδυνατούν να 

προμηθευτούν εφόδια για τη νέα καλλιεργητική περίοδο. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κύριος Υπουργός :  

 

- Προτίθεστε να ενισχύσετε τους αγρότες και να αποσύρετε τις ποσότητες 

αδιάθετης σταφίδας που βρίσκεται στις αποθήκες από την περσινή σοδιά; 

- Προτίθεστε να δώσετε παράταση στη συνδεδεμένη ενίσχυση της 

περιόδου 2021 και αν ναι, προτίθεστε να αυξήσετε το ποσό της 

συνδεδεμένης ενίσχυσης στη σταφίδα λόγο ειδικών συνθηκών; 

- Προτίθεστε να συμπεριλάβετε στην πρόταση για συνδεδεμένες 

ενισχύσεις της περιόδου 2023 – 2027 την Κορινθιακή σταφίδα;  

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 Αναγνωστοπούλου Σία 

 

Μάρκου Κώστας 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

 

Αυγέρη Δώρα 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 



 

Βαρεμένος Γιώργος 

 

Γκιόλας Γιάννης 

 

Καλαματιανός Διονύσης 

 

Κασιμάτη Νίνα 

 

Καφαντάρη Χαρά 

 

Κόκκαλης Βασίλης 

 

Κουρουμπλής Παναγιώτης 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μαμουλάκης Χάρης 

 

Μεικόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μωραΐτης Θάνος  

 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος 

 



Πούλου Παναγιού 

 

Ραγκούσης Γιάννης 

 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

 

Σκούφα Μπέττυ 

 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

 

Ψυχογιός Γιώργος 

 

 




